
Na poti k
sodobnejšemu
ogrevanju?

Bolj kc se bližajo turobni jesen-
ski dnevi, tembolj trka na vrata ku-
rilna sezona, ki bo mnoge poleg ce-
ne ogrevanja, načenjala živce že z
znanimi nevšečnostmi. Številnim to-
varniškim dimnikom, ki že pretira-
no zastrupljajo zrak v ljubljanski
kotlini, se bodo v mrzlih dneh pri-
družila še mnoga individualna kuri-
šča katerih sajasti dimniki še dodat-
no zasmrajujejo bivalno okolje. ln
če se iz štiridesetih dimnikov, koli-
kor jih je na strehah stanovanjskih
blokov v krajevni skupnosti Ljubo
Šercer, v mrzlih dneh vali dim, je
negodovanje krajanov, ki že leta in
leta vdihujejo zastrupljen zrak, pov-
sem upravičeno!

K pisanju tega članka nas je
spodbudilo pismo Jtrajanke Dragice
(priimek nečitljiv) ki sprašuje, kaj je
z obljubljenim centralnim ogreva-
njem, o katerem je bilo že toliko go-
vora. Po odgovor smo se napotili
na sedež krajevne skupnosti Ljubo
Šercer in predsednik Komiteja za
SLO in DS Vlado Vindiš takole od-
govarja:

,,Res je. O centralnem ogrevanju
se pogovarjamo že skoraj dve dese-
tletji, toda zadeva ni tako preprosta.
Glavni onesnaževalci so stanbvanj-
ski bloki grajeni pred 35. oz. 40. le-
ti, nimajo pa enotnega toplotnega
sistema, zato individualna kurišča
katerih dimniki še dodatno zas-
trupljajo zrak. Pred približno dese-
timi leti so bila že zagotovljena
sredstva za toplifikacijo posameznih
stanovanjskih objektov in ker so v
tistem obdobju imeli prednost
objekti družbenega standarda (na

območju naše občine), smo nekako
solidamosmo izpadli iz programa,
vendar z začetnimi deli (lehnična
dokumentacija) pa bi nadaljevali v
tem srednjeročnem planu, po tihem
pa smo računali na ugoden izzid IV^
samoprispevka za kaierega pa vemo
rezultat.

Pri stanovanjski skupnosti ljub-
Ijanskih občin pa je že menda pri-
pravljena tehnična dokumentacija,
vendar to še zdaleč ne zadostuje za
ključno rešiiev, vsaj kar zadeva
omenjeno krajevno skupnost. Prva
etapa je vsekakor gradnja sekun-
damega omrežja s toplotno posta-
jo, sledijo primarni vodi do uporab-
nikov, to pa so ključna dela, ki naj
bi se izvajala še v tem srednjeroč-
nem planu, vendar bojimo se, da
nas bo le-ta prehitel, kar pomeni
ponovni izpad".

Da bije ekološka plai zvona se
zavedajo tudi pri Komunalni ener-
getiki, KEL-u, širši družbeni skup;.
nosti tako občin kot mesta Ljublja-
ne kjer je že formirana DO
,,Sonce". Postopno zmanjševanje
kotlovnic in individualnih kurišč so
poleg zbiranja prepotrebnih sred-
stev, eden od temeljnih pogojev, da
bodo vsaj zanamci vdihovali čistejši
zrak. Kar zadeva omenjeno krajev-^
no skupnost, se krajanom obetajo
vendarle boljši časi, saj bodo pri-
hodnje leto toplificirali dva ali tri
stanovanjska bloka.

Sicer pa bodo o tem podrobneje
seznanili krajane na eni od prihod-
njih sej v krajevni skupnosti Ljubo
Šercer.
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